
Τα ρήματα που τελειώνουν
 σε -εύω, γράφονται με -ευ!

Προσοχή! 
Εκτός από το κλέβω!

Ας δούμε πως βάζουμε τα ρήματα
 σε όλα τα πρόσωπα :

εγώ μαγειρεύω
εσύ μαγειρεύεις
αυτός μαγειρεύει
εμείς μαγειρεύουμε
εσείς μαγειρεύετε
αυτοί μαγειρεύουν



Κλίνω τα ρήματα χορεύω και κουρεύω σε
 όλα τα πρόσωπα. 

Διαβάζω δυνατά και βάζω την κατάληξη -εύω
στα παρακάτω ρήματα.

δουλ____

ζηλ____

μαγειρ____

γυρ____

κουρ____

εγώ χορεύω
εσύ __________

αυτός _______________ εμείς
_______________ εσείς
_______________ αυτοί
_______________

χαζ____

κλαδ____

μπερδ____

φυτ____

ξοδ____

 _______________  

_______________  

_______________  

_______________  

_______________  

_______________


